
Zápis č. 15/6/2023 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
15. júna 2023 o 10:00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Milan Antol, Tomáš Caban, Igor Gallo, Jarmila Mikušová, 
Ján Uličiansky  
Neprítomní: Marta Gajdošíková, Ján Balaščák, Jozef Chudík 
Hostia:  
Ľuboš Machaj – generálny riaditeľ RTVS 
Peter Földváry – zastupoval - riaditeľ Sekcie GR RTVS 
Daniela Vašinová – riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Anna Sámelová – riaditeľka Sekcie spravodajstva a publicistiky 
Vincent Štofaník –riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Ľuboš Černák – riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Zuzana Ťapáková – riaditeľka Sekcie marketingu a komunikácie RTVS 
Ján Žgravčák – riaditeľ Sekcie športu RTVS 
Marcel Merčiak – intendant programovej služby :Šport 
Aneta Büdi – riaditeľka Asociácie profesionálnych hokejových klubov 
Miesto konania: Zasadačka GR RTVS, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal a viedol predseda rady I. Gallo. Na začiatku rokovania privítal všetkých 
prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 5 členov rady a rada je schopná uznášať sa. 
Z rokovania sa ospravedlnili M. Gajdošíková, J. Balaščák a J. Chudík. Pripomenul, že rada 
pôsobí momentálne v 8 člennom zložení, pretože nebol ešte stále zvolený člen za oblasť 
ekonómie. Voľba by sa mala konať 20.6.2023. 
Na rokovaní privítal GR RTVS a členov manažmentu RTVS.  
Skonštatoval, že k návrhu programu neprišla od členov Rady RTVS žiadna pripomienka.  
Navrhol, aby sa bod č. 5, týkajúci sa vysielacích práv na hokejovú extraligu prerokoval 
o 11:00 h., pretože pozvanie na rokovanie k tomuto bodu prijala riaditeľka Asociácie 
profesionálnych hokejových klubov Aneta Büdi. Ďalej informoval, že manažment RTVS 
požiadal, aby bol bod č. 9 Vyhodnotenie MS v ľadovom hokeji 2023 zaradený za bod č. 5, 
keďže budú prítomní manažéri zo Sekcie športu RTVS, aby nemuseli čakať celé rokovanie 
na tento bod.  
Členovia rady vyslovili všeobecný súhlas s týmito návrhmi. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 149/2023: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v nasledujúcom znení: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
4. Aktuálna informácia v súvislosti so zmenou financovania RTVS (spravodajca DK) 
5. Informácia o aktuálnom stave vysielacích práv v súvislosti s hokejovou extraligou 

seniorov v sezónach 2023/24 a 2024/25 v zmysle uzatvorenej zmluvy (spravodajca I. 
Gallo) 

6. Vyhodnotenie vysielania MS v ľadovom hokeji 2023 (spravodajca I. Gallo) 
7. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca T. 
Caban);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajkyňa J. Mikušová); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajkyňa J. Mikušová);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca T. Caban); 
f) rôzne 
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8. Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s voľbami do NR SR 2023 a Pravidlá 
volebného vysielania RTVS (spravodajcovia J. Chudík, J. Uličiansky, T. Caban) 

9. Návrh Štatútu programových pracovníkov a spolupracovníkov RTVS (spravodajcovia 
M. Antol, J. Balaščák a T. Caban) 

10. Sťažnosti a podnety 
11. Rôzne 

 
Za: 5 / M. Antol, T. Caban, I. Gallo, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / J. Balaščák, M. Gajdošíková, J. Chudík / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
I. Gallo informoval, že všetci majú k dispozícii plnenia uznesení z ostatného rokovania 
1.6.2023. 
I. Gallo informoval, že je predložená aj zápisnica z rokovania DK z 1.6.2023.  
I. Gallo predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 150/2023: 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z rokovania z 1.6.2023. 
 
Za: 5 / M. Antol, T. Caban, I. Gallo, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / J. Balaščák, M. Gajdošíková, J. Chudík /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Uznesenie č. 151/2023: 
Rada RTVS berie na vedomie Zápisnicu z rokovania Dozornej komisie Rady RTVS 
z 1.6.2023. 
 
Za: 5 / M. Antol, T. Caban, I. Gallo, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / J. Balaščák, M. Gajdošíková, J. Chudík / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
Ľ. Machaj informoval, že sa budúci týždeň zúčastní na konferencii v Prahe pri príležitosti 
100. výročia vysielania Československého rozhlasu. Takisto informoval, že bol zvolený nový 
riaditeľ Českej televízie a plánuje sa s ním v najbližšom čase stretnúť. 
 
4. Aktuálna informácia v súvislosti so zmenou financovania RTVS (spravodajca 

DK) 
I. Gallo informoval, že na ostatnom rokovaní 1.6.2023 bola rada zo strany manažmentu 
informovaná o aktuálnej situácii v súvislosti so schvaľovaním zákona o RTVS a prípadným 
vybavovaním kontokorentného úveru a s tým súvisiacim postupom. Dohodlo sa vtedy, že na 
tomto rokovaní sa preberú aktuálne informácie. 
Ľ. Machaj informoval, že návrh zákona je aktuálne v parlamente v druhom čítaní a uvidí sa 
ešte, kedy sa dostane na schvaľovanie. 
D. Vašinová informovala, že si spravili analýzu, ako urobiť úspory tak, aby bolo možné vykryť 
obdobie, kým príde platba za nárokovateľný príspevok  vo výške 41,5 mil. €. Do polovice 
septembra to vie RTVS ufinancovať, potom by už nastal problém. Zatiaľ nie je jasné, kedy sa 
udeje notifikácia tejto platby, preto sa rieši aj zábezpeka v podobe úveru. V prípade úveru sa 
komunikuje s MK SR, to bude podávať na MF SR aj žiadosť o úver a nie je to predmetom 
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verejného obstarávania. Je však potrebné pripraviť interný predpis o tom, ako sa bude tento 
úver vyberať. Úver podľa nej neschvaľuje rada, ale budú rade dávať všetky informácie o tom. 
J. Mikušová uviedla, že na DK otvorili tému, ako je RTVS pripravená na rôzne výšky odštepu 
z HDP. K financovaniu tohto roka uviedla, že sa musí čakať na informácie od RTVS. 
Predpokladá, že RTVS bude starostlivo vyberať, kde si ten úver prípadne vezme.  
T. Caban doplnil, že už teraz je jasné, že schvaľovanie zákona o RTVS je v časovom sklze 
a bolo by potrebné, aby sa odhlasoval v parlamente už dnes. Predpokladá, že budú viaceré 
pozmeňovacie návrhy v súvislosti s výškou odštepu z HDP. 
I. Gallo sa spýtal J. Mikušovej, akú dostali na DK odpoveď na otázku ohľadom pripravenosti 
na rôznu výšku financovania. 
J. Mikušová  odpovedala, že pri 0,15 % bude platiť súčasný stav, pri 0,17 % je možnosť 
mierneho rozvoja a pri 0,19 % to bude najlepšie. Pri pohybe smerom dole by čokoľvek pod 
0,15% malo vplyv na počet programových služieb a samozrejme by vznikla absencia 
akéhokoľvek technického a technologického rozvoja. 
I. Gallo uviedol, že logický prístup by mal byť ten, že sa najprv niekto pozrie, aké má RTVS 
všetky zákonné povinnosti a potom sa stanoví výška odštepu. Nezdá sa mu dobré sa teraz 
predbiehať v nahadzovaní čísel bez toho, aby niekto toto poznal. Koeficient by mal byť podľa 
neho primeraný k rozsahu, ktorý určuje RTVS nová legislatíva. Nie je podľa neho logické, 
aby boli rovnaké parametre napríklad v počte programových služieb pri koeficiente 0,12% 
a 0,17%. Uviedol, že ak by bol schválený vyšší odštep, tak by malo byť zadefinované, že 
RTVS má povinnosť vysielať na 4 programových službách.  
Ľ. Machaj si myslí, že 0,12% je v stave, že sa tým už nikto nezaoberá a v myslí si, že by 
mohlo prejsť 0,17%. Verí, že sa stihne aj s prezidentkou SR dohodnúť na tom, aby tam 
nevznikol časový sklz v prípade jej podpisovania a aby sa stihol dátum 1.7.2023. Dôležité 
podľa neho je aj to, aby prešiel tento zákon ako ústavný zákon aspoň vo výške 0,15%.  
I. Gallo uviedol, že keďže neprebehla žiadna odborná diskusia, tak vidí do budúcnosti riziko, 
že to bude chcieť ešte niekto riešiť. V prípade verejnej diskusie, do ktorej by boli zapojení 
všetci zainteresovaní, tak by toto riziko bolo podľa neho menšie. 
I. Gallo požiadal, aby na najbližšie rokovanie dostala rada materiál, ktorý bude obsahovať aj 
postup v prípade kontokorentného úveru. 
M. Antol sa spýtal, čo by sa dialo, ak by zákon o RTVS v parlamente neprešiel. 
D. Vašinová odpovedala, že by platil ten zákon čo teraz a RTVS by mala nárokovateľný 
príspevok vo výške najmenej 83 mil. € plus zmluvu so štátom. Oproti súčasnému rozpočtu by 
to bolo mínus cca 30-40 mil. €. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 152/2023: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Aktuálnu informáciu v súvislosti so zmenou 
financovania RTVS. 
 

Za: 5 / M. Antol, T. Caban, I. Gallo, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / J. Balaščák, M. Gajdošíková, J. Chudík / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
5. Informácia o aktuálnom stave vysielacích práv v súvislosti s hokejovou 

extraligou seniorov v sezónach 2023/24 a 2024/25 v zmysle uzatvorenej zmluvy 
(spravodajca I. Gallo) 

I. Gallo informoval, že rada si je plne vedomá svojich kompetencií ako orgánu dohľadu 
a v minulosti sa nezvykli riešiť veci mimo týchto kompetencií, ale informácie, ktoré dostal 
z viacerých zdrojov a boli aj medializované, vzbudzujú vážne obavy, že v prípade potvrdenia 
ich pravdivosti, bude vážne ohrozenie ďalšie fungovanie programovej služby :Šport. 
Pripomenul, že už v minulosti RTVS prišla o vysielanie MS v hokeji a podľa neho je 
fungovanie športového kanála bez futbalu a hokeja vážne ohrozené. Z tohto dôvodu je podľa 
neho potrebné, aby sa táto téma otvorila aj na pôde rady, ale rada nebude vstupovať do 
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kompetencií GR RTVS. Informoval, že pozval aj zástupcov SZĽH a APHK. Pozvanie prijala 
len riaditeľka A. Büdi. M. Šatan sa z rokovania ospravedlnil.  
Materiál, ktorý dostala rada od manažmentu podľa neho je skúšanie trpezlivosti rady zo 
strany manažmentu. Prečítal predložený materiál: 
„Zástupcami APHK sme priebežne informovaní o stave rokovaní medzi SZĽH a APHK.  
Podľa posledných informácií by malo dôjsť k dohode. Posledné sporné body ako systém 
vypadávania a postupovania do extraligy by sa mali vyriešiť do 9.6.2023, dokedy je podľa 
predĺženého termínu možné prihlásiť sa do nového ročníka extraligy.  
Čo sa týka licencie na vysielanie priamych prenosov z extraligy v novej sezóne, tak RTVS 
deklarovala záujem o pokračovanie zmluvného vzťahu založeného Zmluvou o udelení 
vysielacích práv č. ZM2002896 v znení jej dodatkov aj v nasledujúcich dvoch sezónach v 
zmysle podmienok dohodnutých v tejto zmluve. Podľa predmetnej zmluvy je však toto trvanie 
zmluvy podmienené tým, že SZĽH poskytne APHK marketingové práva v rovnakom rozsahu 
ako boli udelené v predchádzajúcej sezóne. A to SZĽH dlhodobo odmieta.  
Podľa našich informácií podpísal SZĽH zmluvu s TV JOJ už v roku 2021. Tento rok 
dodatkom navýšili zmluvnú sumu tak, že prekonala naše záväzky v aktuálne platnej zmluve. 
Vyzerá to tak, že kluby v APHK s tým nebudú mať problém súhlasiť, keďže by takto z novej 
zmluvy dostali viac peňazí, ako sme im platili my.“ 
Chýba tam podľa neho rozpísanie krokov, ktoré RTVS urobila, nejaká právna analýza 
a pôsobí to na neho, že RTVS je úplne jedno, čo sa teraz deje. Spýtal sa, koľko stretnutí so 
zástupcami SZĽH a APHK RTVS iniciovala. 
Navrhol, aby sa prvá časť tohto bodu, kde sa popíše súčasný stav prerokovala vo verejnom 
režime a potom ďalšia časť, kde sa bude diskutovať o možných riešeniach prerokovala 
v neverejnom režime.  
A. Büdi uviedla, že APHK spolupracovala s RTVS dlhodobo. Minulý rok sa urobilo výberové 
konanie na najbližšie roky a nikto nerátal s tým, že SZĽH bude mať problém posunúť práva 
na APHK. Predpokladala, že APHK bude aj naďalej právoplatným zmluvným partnerom pre 
RTVS. V súťaži dali ponuku RTVS a Markíza a televízia JOJ vtedy ponuku nepredložila. 
Zmluva sa uzatvorila na jeden rok s RTVS a počas tohto jedného roka sa malo vyjednávať 
so SZĽH. SZĽH podľa nej ponuky na vyjednávania ignoroval až do februára 2023, kedy 
SZĽH prisľúbil, že najbližšie dve sezóny sa dobehnú v tomto zmluvnom režime. 28.2.2023 
však SZĽH oznámil, že to neplatí, pretože sa rozhodli, že žiadne práva nikomu nedajú 
a budú si ich obchodovať oni sami. Pri ďalších jednaniach sa neformálne dozvedeli, že je to 
preto, lebo majú už podpísanú zmluvu s JOJ a potrebujú ju naplniť. Nahliadnuť do tejto 
zmluvy mali možnosť len zástupcovia klubov a tí zistili, že táto zmluva je podpísaná 
dodatkom 31.3., kde tento dodatok hovoril o tom, že tá suma, ktorú poskytla v minulosti 
RTVS sa rovná tej istej sume, ktorú JOJ v tom čase už navýšila. APHK sa vtedy pýtal SZĽH 
na dôvody a SZĽH uviedol, že 31.3. zasadol výkonný výbor a per rollam rozhodol, že tieto 
práva budú prenesené na marketing SZĽH. Následne sa zistilo, že ten dodatok je na obdobie 
najbližších troch rokov plus 5 rokov opcie. APHK si dala vypracovať právnu analýzu a podľa 
nej SZĽH nemalo na takýto postup právo a výklad SZĽH, že sú majiteľmi práv je mylný. Zväz 
podľa nej bez klubov nemôže s týmito právami obchodovať a takisto by mala byť vyhlásená 
verejná súťaž. Tvrdenie SZĽH, že majú platnú zmluvu s TV JOJ je podľa nej nepochopiteľné. 
APHK rokovalo priebežne s RTVS a informovali RTVS o stave. APHK malo záujem dodržať 
zmluvu, ale SZĽH má podľa nej iný záujem.  
Ľ. Machaj sa ohradil voči tvrdeniu I. Galla, že predložený materiál je hanbou. Skonštatoval, 
že predložili informáciu o aktuálnej situácii. Pripomenul, že v minulosti radu niekoľkokrát 
informovali o tejto situácii.  
I. Gallo oponoval, že v predloženom materiáli nie je podľa neho žiadna informácia okrem 
čísla zmluvy. Myslí si, že ak by zodpovední pracovníci RTVS postupovali tak ako mali, tak 
rada nemusí túto situáciu riešiť. Má informácie, že APHK navrhovalo RTVS niekoľko 
spoločných postupov a RTVS na to nereagovalo. Situácia je podľa neho vážna a môže  
ohroziť ďalšie fungovanie programovej služby :Šport. Spýtal sa, prečo si RTVS nedala 
doteraz spraviť vlastnú právnu analýzu. Chýba mu proaktivita manažmentu RTVS v tejto 
situácii. Cieľom tohto rokovanie podľa neho je prebudiť manažment k väčšej aktivite. 
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J. Žgravčák uviedol, že to, že v zmluve je podmienka, že SZĽH posunie práva na APHK 
vedel od svojho nástupu do funkcie. Vedel, že na tomto bode to môže celé padnúť. Stretnutie 
s vedením SZĽH sa im nepodarilo zorganizovať, pretože SZĽH nereagoval.  
I. Gallo sa spýtal, že ak SZĽH nereagoval, tak aké boli ďalšie kroky zo strany RTVS. Myslí si, 
že RTVS mal konať a začať hľadať riešenia aj cez Ministerstvo školstva. Poukázal na to, že 
vyčkávacia taktika RTVS nie je vhodná v tejto situácii.  
M. Merčiak sa spýtal A. Büdi, kedy sa ich právna analýza objaví v médiách a ako sa bude 
APHK brániť. 
I. Gallo navrhol v zmysle Rokovacieho poriadku, aby časť o tom, ako sa bude táto situácia 
riešiť ďalej prebehla v neverejnom režime, pretože by to mohlo ohroziť fungovanie RTVS 
v konkurenčnom prostredí. 
Členovia Rady RTVS jednohlasne schválili tento návrh. 
I. Gallo po skončení neverejnej časti rokovania predložil návrh na uznesenie a dal o ňom 
hlasovať: 
Uznesenie č. 153/2023: 
Rada RTVS: 

1. Prerokovala informácie o aktuálnom stave vysielacích práv v súvislosti s hokejovou 
extraligou seniorov v sezónach 2023/2024 a 2024/2025 v zmysle uzatvorenej zmluvy 
medzi Asociáciou profesionálnych hokejových klubov (ďalej len „APHK“) a RTVS, 
ktoré jej poskytli manažment RTVS a riaditeľka APHK A. Büdi. 

2. Konštatuje, že 
a) neumožnenie využitia dvojročnej opcie na základe platného Dodatku č. 4 k 

zmluve č. ZM 2002896 o udelení vysielacích práv zo dňa 12.9.2013 v znení jej 
Dodatku č. 1 zo dňa 2.10.2015, Dodatku č. 2 zo dňa 24.6.2019 a Dodatku č. 3 zo 
dňa 11.5.2020  zo strany RTVS môže zásadným spôsobom ovplyvniť ďalšiu 
existenciu programovej služby :Šport, 

b) manažment RTVS nevyužil všetky negociačné možnosti týkajúce sa tejto 
problematiky, čo považuje za manažérske zlyhanie. 

3. Vyzýva vedenie Slovenského zväzu ľadového hokeja, aby prehodnotilo proces 
prideľovania vysielacích práv na vysielanie slovenskej hokejovej extraligy seniorov, 
ktorý javí znaky netransparentnosti a diskriminácie. 

4. Žiada GR RTVS, aby o aktuálnej situácii bezodkladne informoval ministra školstva, 
vedy, výskumu a športu SR. 

5. Žiada GR RTVS bezodkladne o predloženie: 
a) zoznamu zakúpených športových vysielacích práv v štruktúre pred a po nástupe 

súčasného manažmentu RTVS,  
b) návrhu predbežnej vysielacej štruktúry programovej služby :Šport bez slovenskej 

hokejovej extraligy seniorov, 
c) právnej analýzy aktuálnej situácie v kontexte s platnou zmluvou, ktorej súčasťou 

je možnosť uplatnenia si dvojročnej opcie na vysielacie práva a možností 
následných právnych krokov pri vymáhaní splnenia tohto zmluvného záväzku, 

d) predbežného vyčíslenia dopadov na príjmy RTVS v prípade straty vysielacích 
práv na slovenskú hokejovú extraligu seniorov. 

 
Za: 5 / M. Antol, T. Caban, I. Gallo, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / J. Balaščák, M. Gajdošíková, J. Chudík / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
6. Vyhodnotenie vysielania MS v ľadovom hokeji 2023 (spravodajca I. Gallo) 
I. Gallo informoval, že je predložené vyhodnotenie tejto z pohľadu vysielania ťažiskovej 
športovej udalosti.  Manažment požiadal o neverejné rokovanie v časti týkajúcej sa prehľadu 
tržieb Media RTVS pri tomto podujatí. 
J. Žgravčák odprezentoval vyhodnotenie vysielania MS v ľadovom hokeji.  
H. Radová odprezentovala sledovanosť tohto podujatia.  
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Ľ. Konečný, odprezentoval časť za online prostredie. 
Z. Ťapáková odprezentovala časť za marketingovú komunikáciu. Kampaň mala podľa nej 
vysoký zásah.  
M. Antol skonštatoval, že nový fenomén „Reportér medzi striedačkami“ bol zaujímavý. Je mu 
ľúto, že MS v hokeji odchádza z obrazoviek RTVS. 
I. Gallo dal hlasovať, aby sa časť týkajúca sa prehľadu tržieb z tohto podujatia prerokovala 
v neverejnom režime. 
Členovia rady odhlasovali neverejné prerokovanie tejto časti. 
I. Gallo po skončení neverejnej časti rokovania predložil návrh na uznesenie a dal o ňom 
hlasovať: 
Uznesenie č. 154/2023: 
Rada RTVS: 

a) prerokovala a berie na vedomie Vyhodnotenie vysielania MS v ľadovom hokeji 2023, 
b) konštatuje, že vysielanie RTVS v tejto súvislosti bolo na vysokej profesionálnej 

úrovni. 
 
Za: 5 / M. Antol, T. Caban, I. Gallo, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / J. Balaščák, M. Gajdošíková, J. Chudík / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
7. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
D. Vašinová odprezentovala ekonomické ukazovatele za mesiac máj 2023, ktoré boli v 
materiáli: 
„RTVS k 31.05.2023 dosiahla celkové príjmy vo výške 109,81 mil.€, čo predstavuje 58,65 % 
plnenie ročného rozpočtu.  Najvýznamnejší zdroj RTVS – daňové príjmy (úhrady za služby 
verejnosti) dosiahli k 31.05.2023 sumu 34,2  mil.€, čo predstavuje plnenie na 94,12 % 
ročného plánu. Vyššie percentuálne čerpanie vzniklo predovšetkým v dôsledku januárovej 
úhrady zamestnávateľov ako aj fyzických osôb za celý rok 2023. V porovnaní s plánom na 
päť mesiacov ide o vyššie čerpanie vo výške 255 tis. €. Do 31.05.2023 RTVS obdŕžala 2,68 
mil. € za staré dlhy týkajúce sa obdobia do 31.12.2022. Na základe týchto údajov možno 
skonštatovať, že prijatý zákon o zrušení úhrad za služby verejnosti od 1.júla 2023 nemá 
zatiaľ dopad na prípadný výpadok v I. polroku 2023.  
Nedaňové príjmy predstavovali k sledovanému obdobiu 6,02 mil. € t.j. plnenie na 46,15 %. 
Plnenie sa pohybuje nad úrovňou mesačných plánov v reklame ako aj v ostatných príjmoch. 
Z hľadiska grantov a transferov predstavuje tento príjem k 31.05.2023 sumu 32,35 mil. €, z 
čoho príjem zo Zmluvy so štátom na program predstavuje 12,82 mil.€ v štruktúre STV 10,82 
mil.€ a SRo 2,0 mil.€.  Bežný príjem za Kreatívne centrum Bratislava je vo výške 7 tis. €, 
bežný príjem za Kreatívne centrum Banská Bystrica vo výške 252 tis €.a bežný príjem za 
Kreatívne centrum Košice vo výške 227 tis € a Ľudia na hranici 3,7 tis. €. Vo februári a máji 
RTVS získala aj kompenzácie časti výpadku úhrad vo výške 14,6 mil.€. RTVS tiež dostala 
kapitálový príjem za Kreatívne centrum Bratislava vo výške 745 tis. €, za Kreatívne centrum 
Banská Bystrica vo výške 409 tis. €, za Kreatívne centrum Košice 63 tis. € a projekt Obnova 
archívu Košice v sume 221 tis. €.  
Celkové výdavky RTVS k 31.05.2023 predstavovali sumu 64,05 mil.€, t.j. 34,25% plnenie 
ročného plánu. Záväzné ukazovatele t. j. bežné výdavky predstavujú 60,87 mil.€ - plnenie na 
39,02 % a kapitálové výdavky sú vo výške 3,16 mil. € - plnenie na 10,20 %.  
Celkový prebytok bol vo výške 45,76 mil. €.  
K sledovanému obdobiu boli záväzné ukazovatele dodržané.“ 
 
V. Štofaník odprezentoval televízne vysielanie za máj. Skonštatoval, že v televíznej časti boli 
splnené všetky zákonné povinnosti. 
Ľ. Černák informoval o vysielaní rozhlasových programových služieb v mesiaci máj 
a skonštatoval, že boli splnené všetky zákonné povinnosti. 
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A. Sámelová odprezentovala vysielanie spravodajstva za mesiac máj.  
J. Žgravčák odprezentoval vysielanie športu za máj.  
Ľ. Konečný odprezentoval nové médiá za sledované obdobie.  
I. Gallo skonštatoval, že v rámci online vidno hmatateľný posun. 
M. Bukvajová odprezentovala májovú sledovanosť. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 155/2023: 
Rada RTVS:  

a) prerokovala a berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia 
programovej služby RTVS za mesiac máj 2023, 

b) konštatuje, že RTVS si v tomto období splnila všetky povinnosti v oblasti televízneho 
a rozhlasového vysielania. 

 
Za: 5 / M. Antol, T. Caban, I. Gallo, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / J. Balaščák, M. Gajdošíková, J. Chudík / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS 
Nebol predložený žiaden materiál. 
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
J. Mikušová uviedla, že na DK prebrali predložené informácie o obstarávaniach. Odporúčajú 
predložený materiál zobrať na vedomie. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 156/2023: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach podľa 
predloženého materiálu. 
 
Za: 5 / M. Antol, T. Caban, I. Gallo, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h)  
J. Mikušová informovala, že na DK prebrali všetky preložené zámery.   
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 157/2023: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného 
záväzku v zmysle § 15 ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS podľa predloženého 
materiálu. 
 
Za: 5 / M. Antol, T. Caban, I. Gallo, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / J. Balaščák, M. Gajdošíková, J. Chudík / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
D. Vašinová odprezentovala predložený materiál.  
T. Caban informoval, že na DK sa bližšie zaoberali zmluvami č. 15, 9 a 23. Dostali k nim 
podrobnejšie informácie a odporúčajú zobrať materiál na vedomie.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 158/2023: 
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Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € za mesiac 
máj 2023. 

 
Za: 5 / M. Antol, T. Caban, I. Gallo, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / J. Balaščák, M. Gajdošíková, J. Chudík / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
I. Gallo predložil procedurálny návrh, aby sa body týkajúce sa CRN a Kreatívnych centier 
prerokovali na najbližšom rokovaní. 
Členovia Rady RTVS vyslovili všeobecný súhlas s týmto návrhom.  
 
8. Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s voľbami do NR SR 2023 a Pravidlá 

volebného vysielania RTVS (spravodajcovia J. Chudík, J. Uličiansky, T. Caban) 
9. Návrh Štatútu programových pracovníkov a spolupracovníkov RTVS 

(spravodajcovia M. Antol, J. Balaščák a T. Caban) 
I. Gallo informoval, že Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. f) schvaľuje Štatút 
programových pracovníkov a spolupracovníkov RTVS (ďalej len „Štatút“). Manažment RTVS 
predložil 1.6.2023 nový návrh Štatútu. Požiadal členov Rady RTVS, aby k nemu zaslali svoje 
stanoviská, pripomienky a otázky. Pripomienok prišlo veľa a preto po dohode s členmi rady 
navrhuje, aby sa postupovalo obdobne ako v prípade Organizačného poriadku, že si rada 
zriadi pracovnú skupinu, ktorá bude s manažmentom komunikovať o procese schvaľovania 
Štatútu. Upozornil, že by bolo čo najskôr potrebné prijať pravidlá aj pre pracovníkov online 
prostredia mimo Štatútu alebo ich zaradiť do tohto dokumentu. Je potrebné podľa neho 
začať na tom pracovať a nečakať na schválenie Štatútu. Skonštatoval, že rada urobí všetko 
pre to, aby bol Štatút schválený čo najskôr. Pracovná skupina sa podľa neho bude zaoberať 
aj pravidlami volebného vysielania, pretože je to tiež veľmi dôležité.  
I. Gallo po prestávke predložil návrh na uznesenie: 
Uznesenie č. 159/2023: 
Rada RTVS:  

a) zriaďuje podľa čl. 3 bod 11 Štatútu Rady RTVS dočasnú Pracovnú komisiu na 
prípravu postupu pri schvaľovaní Štatútu programových pracovníkov 
a spolupracovníkov RTVS a Pravidiel volebného vysielania RTVS pre voľby do NR 
SR 2023 (ďalej len „Pracovná komisia“), 

b) v zmysle čl. 5 bod 5 Rokovacieho poriadku Rady RTVS menuje za členov Pracovnej 
komisie: M. Antol, J. Balaščák, T. Caban a I. Gallo.  

 
Za: 5 / M. Antol, T. Caban, I. Gallo, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / J. Balaščák, M. Gajdošíková, J. Chudík / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
10. Podnety a sťažnosti 
Tajomník rady a I. Gallo informovali o všetkých došlých podnetoch a členovia rady sa dohodli 
na spôsobe ich vybavenia.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 160/2023: 
Rada RTVS prerokovala predložené podnety a sťažnosti a berie na vedomie spôsob ich 
vybavenia. 
 

Za: 5 / M. Antol, T. Caban, I. Gallo, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / J. Balaščák, M. Gajdošíková, J. Chudík / 
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Uznesenie bolo prijaté. 
 
11. Rôzne 
Nikto neprejavil záujem o vystúpenie v tomto bode. 
I. Gallo ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
 
V Bratislave 21.6.2023. 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 
 
Overovateľ: 
J. Mikušová 
 
 
 

Mgr. Igor Gallo 
       predseda Rady  

Rozhlasu a televízie Slovenska 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.org. 
 

http://www.rtvs.org/

